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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 12. BŘEZNA 2015 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., Šimon Vlásenko, Ing. 
Markéta Drešlová, doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Jan Kašpar, Bc. Jiří Procházka, Ing. Hana Mrhalová, doc. 
RNDr. Michael Komárek, Ph.D., Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., doc. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., Ing. Martin Kotek, 
Ph.D., Martin Novák, Tomáš Pazika, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Štěpán 
Kala, MBA, Ph.D., Stanislav Doležal, Aneta Kučerová, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., prof. Ing. Ladislav 
Kokoška, Ph.D., Ing. Iva Nádvorníková, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Bc. Hynek 
Roubík 

prof. Ing. Jiří Balík, CSc., dr. h. c., Ing. Jana Vohralíková, Ing. Petr Zasadil, Ph.D., JUDr. František Janouch  

omluveni: doc. Ing. Martin Böhm, Ph.D., Ing. Petra Šímová, Ph.D., Ing. Radim Kotrba, Ph.D., prof. Ing. 
Jan Vymazal, CSc., prof. Ing. Jan Vašák, CSc. 

odchod: 10:30 Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU a přivítal členy AS ČZU a zástupce vedení ČZU  
 

Kontrola zápisu  

 Ing. Votruba se dotázal, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: ---  

 pro: 25; proti: 0;  zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
 

Výsledky hlasování per rollam 

 Ing. Votruba seznámil přítomné s výsledkem volby předsedy ekonomické a investiční komise  

> PŘEDSEDOU EKONOMICKÉ A INVESTIČNÍ KOMISE BYL ZVOLEN DOC. ING. OTO NAKLÁDAL, PH.D. 

1. Kontrola zápisu  

2. Výsledky hlasování per rollam 
 
 

3. Rozpočet ČZU pro rok 2015 

4.       Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2015 

5.       Informace ke změně Statutu ČZU 

6.       Různé 
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Rozpočet ČZU pro rok 2015 

 rektor představil předkládaný rozpočet pro rok 2015 

 kvestorka a rektor podrobně vysvětlili předložený rozpočet   

 doc. Nakládal informoval o jednání ekonomické a investiční komise: rozpočet byl vypracován 
v souladu s platnými předpisy a komise rozpočet doporučuje k předložení a schválení AS 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík, Ing. Votruba, Ing. Michálek 

 pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU  SCHVALUJE ROZPOČET ČZU PRO ROK 2015  

 

Plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav ČZU v roce 2015 

 rektor představil plán staveb, modernizací, rekonstrukcí a oprav pro rok 2015 

 kvestorka podrobně seznámila s předkládaným materiálem  

 doc. Nakládal informoval o projednání materiálu na ekonomické a investiční komisi, která doporučuje 
tento materiál ke schválení 

 v diskuzi vystoupil: Bc. Procházka, prof. Kokoška, Ing. Michálek.  

 diskutován byl především stav rekonstrukce „krčku“ PEF, dřevařský pavilon, parkoviště P8 a budovy 
energo. V dlouhodobém výhledu je i zásadní modernizace budovy auly. V diskusi byla dále zmíněna 
potřeba velkého sálu pro např. zahajovací plenární přednášky větších konferencí a dalších akcí. V této 
souvislosti byla opět zmíněna modernizace auly. 

                 > AS ČZU BERE PŘEDLOŽENÝ PLÁN NA VĚDOMÍ  

 

Informace ke změně Statutu ČZU 

 rektor předložil informace k plánovaným úpravám Statutu ČZU  

 po vydání nařízení vlády bude zaslán definitivní návrh úprav Statutu ČZU legislativní komisi AS ČZU; 
následně proběhne hlasování per rollam o schválení změn Statutu ČZU 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, prof. Balík, Ing. Vohralíková 

 

Různé 

 Bc. Roubík seznámil přítomné s jednáním Rady vysokých škol  

 rektor pogratuloval Bc. Roubíkovi ke zvolení předsedou Studentské komory RVŠ a současně 
místopředsedou RVŠ a zároveň apeloval na vyvíjení tlaku na vládu i přes tuto studentskou komoru 
RVŠ  

 Ing. Votruba poděkoval za náměty a návrhy ve věci zamyšlení se nad kvalitou výuky na ČZU, které 
obdržel na základě předchozího zasedání AS ČZU 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Komárek, prof. Balík, Ing. Votruba, Ing. Orsák, Bc. Procházka, prof. Kokoška, 
Ing. Zasadil, Ing. Benešová, doc. Dytrtová, Ing. Kala 

 diskutován byl návrh na zvýšení počtu týdnů v semestru na původních 14 týdnů. Bylo zdůrazněno, že 
k tomuto kroku se vrací řada VŠ, která semestr podobným způsobem zkrátila. Prorektor Zasadil 
informoval, že tlak na zkrácení délky semestru je především ze strany fakult. 

 závěr diskuze: AS ČZU není oprávněn zasahovat do výuky jednotlivých fakult, nebude zřízena 
příslušná komise, výuka na fakultách je v kompetenci vedení fakulty a AS fakulty, přesto však členové 
AS ČZU cítí nevyváženost tlaku na vědeckou a na pedagogickou činnost.  

 rektor informoval o možnosti platby pouze 2/3 kolejného v období letních prázdnin (zřejmě vyjma 
kolejí BCD, které budou rekonstruovány) 

 rektor informoval, že ministr Jurečka se stal členem Správní rady ČZU 

 rektor přítomné členy pozval na jarní koncert, který se uskuteční dne 9. 4. 2015 od 19:00 v Aule ČZU 
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Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 
 
  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


